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1. Welkom / opening
Sei heet iedereen welkom.

2. Wederzijdse behoeften en verwachtingen
« Wederzijdse behoeften en verwachtingen zijn al eerder besproken met de CAS

eilanden. Voor de BES eilanden is de situatie anders omdat eilanden gewoon

aansluiten bij de vaccin campagne in Nederland.

. BE geeft aan dat professionals op Aruba daarin nog niet zijn aangehaakt, zij
hebben dat aangegeven in een ander overleg.

« Het overleg met de CAS is zowel met bestuurlijk/ambtelijk als professioneel

betrokkenen, het klopt dat daarin vanuit Aruba en Sint Maarten (ho een GGD

professional is aangesloten. Voor Curacao is dit al wel het cover, IEEE hier

navraag naar doen.

« We proberen vanuit Nederland zoveel mogelijk voor te bereiden voor campagne

maar we hebben nog niet voldoende informatie over de vaccins. Mogelijk komen

er vaccins op -20 en/of -80 graden Celsius bewaartemperatuur, vandaar dat er

een eerste inventarisatie is gedaan naar apparatuur.

3. Advies gezondheidsraad
+ Gezondheidsraad zal in de loop van november advies geven wat geldig is voor

Europees en Caribisch Nederland. Voor CAS zal er een apart advies komen door

de andere juridische verhoudingen.
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Na het ontvangen advies zal er gezamenlijk gekeken moeten worden naar de

volgorde van bevolkingsgroepen. Het is vooral voor de kleinere eilanden

ondoenlijk om per groep te vaccineren omdat die groepen erg klein zijn.

vraagt of er al gevraagd wordt naar groepsgrootte van risico groepen door

e gezondheidsraad. De vraag is nog niet gesteld.
Bonaire geeft aan dat de risico groepen inzichtelijk zijn bij huisartsen via HIS

Promerius.

eeft ook aan dat voor Europees Nederland ook gekeken wordt naar HIS

gegevens omdat risico groepen mogelijk anders zijn dan voor de

griepcampagne. Er wordt gekeken naar aanpassing van de HIS-en.

Saba geeft aan dat het lastig wordt om obesitas gegevens hieruit te halen JERE
beaamt dat. Daar wordt over nagedacht.
Alle huisartsen op de BES eilanden gebruiken Promerius als HIS alleen de HAP

niet.

.

EE oeer:
aan dat Aruba volgende week start met campagne om

0 ngedocumenteerden te testen op Covid, zo hopen ze ook inzicht te krijgen in

de aantallen.

4. Inventarisaties diverse onderwerpen
Zowel aan de CAS als aan de BES is gevraagd om uiterlijk 3 november de

gevraagde informatie aan te leveren. Het betreft een inventarisatie van opslag
apparatuur.

Bij een volgende inventarisatie zal gevraagd worden naar:

o gewenst aantal vaccins, incl. ongedocumenteerden
o Hoeveelheid benodigd personeel voor campagne

o gewenste communicatie middelen

o beveiliging van vaccins

Er wordt rekening gehouden met een run op vaccins, ruimtes moeten afgesloten
kunnen worden. Er moet geen misbruik van gemaakt worden. Mogelijk ook actie

door anti-vaxxers, hoewel dat op de kleinere eilanden niet verwacht wordt.

52
aan dat de RVP vaccins op Bonaire in afgesloten koelkast staan in

a potheek in ziekenhuis. Wanneer vaccins buiten ZHS geplaatst worden moet er

gekeken worden naar locatie. Anti-vaxxers worden er niet verwacht voor Covid,
er is ook nog geen vraag naar Covid vaccins.

De kandidaat vaccins worden in eerste instantie allemaal geproduceerd in vials

waardoor volume stuk kleiner is dan bij RVP vaccins. Het gebruik van vaccins in

vials moet wel bekeken worden. We weten helaas nog onvoldoende van vaccins.

Spuiten, diluent en naalden worden apart ingekocht en geleverd.

5. Distributie, welke locaties zijn geschikt
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geeft aan dat er waarschijnlijk verschillende locaties gebruikt moeten

worden ook afhankelijk van partij dat vaccins gaat geven. Bij verschillende

locaties moet opslag en beveiliging bekeken worden.

Ook in Europees Nederland wordt er nagedacht over verschillende partijen:

huisartsen, GGD, Arbo artsen.

Voor griepcampagne is er ook bedacht hoe je je houdt aan de social distancing.
Op Statia voert de GGD alle vaccinaties uit, dat kan wel op verschillende

locaties. Regie blijft bij GGD maar er kan gebruikt gemaakt worden van

verplegend personeel.
Op Saba zal ook de GGD in de lead zijn en hulp vragen van ziekenhuis

personeel.

Op Saba en Statia geldt de social distancing niet omdat het virus door strenge

maatregelen aan de grenzen buiten de eilanden wordt gehouden.
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vraagt om de campagne zoals Men ACWY georganiseerd gaat worden.

geeft aan dat zij verwacht het op die manier te doen. Starten met

inventarisaties van benodigdheden en vervolgens een offerte naar VWS.

6. Registratie en follow up bijwerkingen
Statia voert het gehele RVP volgens opgesteld kwaliteitshandboek van RIVM. De

processen in het handboek zullen ook voor Covid vaccinatie gebruikt kunnen

worden. Vaccinaties wordt geregistreerd in de GGD database, een Excel

document.

Bonaire GGD voert geen reizigers vaccin ed. uit, dat doen huisartsen, geeft
alleen advies. GGD doet echter wel de registratie van vaccinatie. Mogelijk kan de

RVP documentatie welke door de GGD wordt gebruikt ook voor Covid worden

gebruikt, registratie is op papier en Excel. Bonaire is ook bezig met HP Zone,
GGD-en in Europees Nederland gebruiken dat ook voor infectieziekten.

EE cect
aan dat Coron IT ontwikkelt wordt voor GGD-en. Daarnaast komt er

een landelijk registratiesysteem CIMS, dit lijkt op Praeventis wat voor RVP wordt

gebruikt. CIMS is nodig om veiligheid en effectiviteit te monitoren. Eilanden

gebruiken Praeventis niet.

Er komen waarschijnlijk verschillende vaccins in omloop en er zijn waarschijnlijk
2 vaccinaties nodig. Er moet geborgd worden dat men dezelfde soort vaccins

krijgt. Ook is het mogelijk dat verschillende doelgroepen verschillende vaccins

krijgen.
Een landelijk systeem is zeer wenselijk omdat het kan zijn dat mensen in

meerdere doelgroepen gelijk vallen en daarom meerdere keren door

verschillende partijen worden opgeroepen. Ook voor de eilanden moet hier goed
naar gekeken worden.

BES inwoners hebben geen BSN nummers, wel is er een uniek Sédula nummer.

Gegevens van hielprik worden wel in Praeventis geregistreerd, [JEEEGM gaat

navragen hoe daarmee wordt omgegaan met uniek nummer.

De meldingen van bijwerkingen gaan gewoon naar Lareb. Lareb heeft al

aangegeven dat zij veel meldingen verwachten bij uitvoering Covid vaccinatie.

BEY vraagt of het wenselijk is dat de eilanden aansluiten bij de landelijke
re size

JiiEoaat
deze vraag uitzoeken.

.-- aan dat we veelal willen voortborduren op de huidige processen

rondom RVP en griep. Er is niet voldoende tijd om alles opnieuw te ontwikkelen.

7. Afsluiting
Statia gaat de inventarisatie komende week insturen.

BES Covid overleg zal 2 wekelijks gepland worden op de maandag van 11-12

uur (BES) 16-17 uur (NL).

Acties:

Datum Onderwerp |Conclusie / actie erantw. Realisatie

06-nov-2020 |[Communicatie |Professional Aruba aansluiten bij CAS overleg
06-nov-2020 [Registratie Hoe gaat de NHS registratie
06-nov-2020 [Registratie BES aansluiten bij landelijke registratie
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